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Protokół nr L/18 z Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach  

z dnia 11.10.2018 r., godz. 9.00 

1. Otwarcie L Sesji RM i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Jan Magda otworzył posiedzenie L Sesji, na podstawie listy obecności  stwierdził 

wymagane  quorum.  Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

 

 

2. Wnioski do porządku  obrad, zał. nr 3 

 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali przed sesją  drugi porządek obrad, w którym zostały 

uwzględnione dodatkowe projekty uchwał, tj. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu               

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Międzyzdroje. 

Projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, obowiązujących na terenie Gminy 

Międzyzdroje.   

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów” ( Tamara Starachowska), 

po uzgodnieniach na posiedzeniu połączonym Komisji RM. Jak również przyjęcie protokołów komisji 

Rewizyjnej  z kontroli realizacji wniosków składanych przez Radę Miejską w roku 2017. oraz  protokołu 

z kontroli wydawanych decyzji dotyczących warunków zabudowy za 2017 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że zaproponował również swój autorski projekt uchwały w sprawie  

projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do poprawy warunków życia 

mieszkańców gminy Międzyzdroje. 

 

Radny Janusz Piłat wyraziła pogląd, że zakres merytoryczny uchwały jest dosyć szczegółowy                       

i obszerny, zatem trudno dzisiaj, na krótko przed sesją zająć stanowisko w tej sprawie, szczególnie że 

projekt dotyczy bardzo istotnych, bo społecznych zagadnień . 

Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała ta zobowiązuje Burmistrz do wprowadzenie tego zakresu działań, 

poza tym wzorował się  na uchwale sopockiej,   która funkcjonuje już tam 6 lat, i jak widać się sprawdza. 

Ten zamysł nie rodzi żadnych konsekwencji, jest to jedynie inicjatywa, którą należy podjąć. Jeśli są 

jakieś uwagi, możemy to rozstrzygnąć na bieżąco. 

 Radny Janusz Piłat wyraził pogląd, że jest  wprawdzie za przyjęciem takiej uchwały, ale po 

uprzednim przepracowaniu jej w ramach prac komisji,  o co wnioskuje – projekt uchwały przekazać 

do prac komisji.  

Wniosek radnego dot. przekazanie projektu do prac komisji,  podtrzymuje Radny Jan Węglorz uważając, 

iż nie musi to być ostatnia sesja RM, szczególnie, że ostatnia sesja w kadencji powinna być 

podsumowaniem dotychczasowej działalności Rady Miejskiej, tak to zwykle działało.  

Podobny pogląd wyraziła Radna Iwona Czyż, która opowiada się za inicjatywą, jednak zdecydowanie 

sprawa wymaga więcej czasu, być może zrodzą się nowe pomysły, warto do tego podejść na spokojnie.  

 Radny Filip Szyszkowski uważa, że trzeba się  do tego tematu przygotować, proponuje 

dodatkową sesję i połączone posiedzenie komisji, co pozwoli na szersza i głębszą  analizę tej ważnej 

tematyki.  

Radny Mateusz Bobek zauważył, że we wtorek odbyło się połączone posiedzenie komisji,  dlaczego 

wówczas ta sprawa nie znalazła  się w porządku posiedzenia, były wówczas warunki do jej 

przeanalizowania, dzisiaj nie jest najlepszy moment, szkoda, że tak istotną sprawę traktuje się z 

zaskoczenia.  

Przewodniczący wyjaśnił, że to nie było celowe działanie, dopiero wczoraj zakończył prace nad 

przedłożonym projektem uchwały, wczoraj też uchwałę pod względem prawnym podpisała nasza 
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kancelaria prawna, Przewodniczący zaznaczył, że korzysta z dopuszczalnych procedur prawnych i nie 

widzi problemu, aby to wprowadzić do porządku.. 

Problem jest taki, że Radni musza się zapoznać z materiałem, zanim podejmą decyzję, wszak takiej 

uchwały nigdy nie było, jest to pewnego rodzaju nowum, powiedział Mateusz Bobek.  

Niejednokrotnie tak przyjmowaliśmy uchwały, zauważył radny Jan Magda, ale cieszy również  fakt, że 

sprowokował do takiej dyskusji.  

Burmistrz   zabierając głos w dyskusji powiedział, że osobiście również jest zaskoczony przedłożonym 

projektem. Może faktycznie pod względem prawnym jest wszystko w porządku, ale problem leży po 

stronie  finansowej, tutaj sprawa nie została poddana żadnej analizie, a  projekt ten rodzi określone 

koszty, które nie zostały wzięte pod uwagę. Temat jest niewątpliwie waży, jednak podjęcie przez Radę 

Miejską tego projektu wydaje się przedwczesne. Uważa, że nie jest celowe podejmowanie tego projektu 

uchwały bez analizy finansowej zagadnienia.   

Pomysł faktycznie dobry i działanie słuszne, zauważył radny Krzysztof Szlaski, ale nie na dzisiaj, gdyż 

dopiero udało się radnym przeczytać treść przedłożonej uchwały.  

Radna Iwona Czyż powtórzyła treść wniosku radnego Janusza Piłata odnośnie odesłania projektu 

uchwały do dalszych prac komisji, i ew. zwołanie sesji na wniosek.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek formalny o przesłanie projektu 

uchwały do dalszych prac komisji, za przyjęciem wniosku opowiedziało się 12 radnych, wstrzymały 

się 2 osoby. Projekt uchwały został zdjęty w porządku obrad, stanowi  zał. Nr 4. do protokołu.    

 

Radny Filip Szyszkowski uczulił Przewodniczącego, aby zaproponowany projekt nie poszedł do kosza, 

proponuje umówić spotykania,  celem kontynuowania  tego zagadnienia.  

Zdaniem Burmistrza nie ma możliwości, aby skonfigurować budżet obywatelski z aktualnie trwającymi 

pracami nad budżetem na 2019 rok, ale to już  jest sprawa nowych organów.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek sesji, po wykreśleniu z niego punktu 10, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. Porządek stanowi zał. Nr 5 do protokołu.           

 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołów z XLVIII i XLIX Sesji RM w Międzyzdrojach. 

 

Przewodniczący poinformował, że do protokołów nie wniesiono żadnych uwag, w związku z czym 

protokoły uważa się za przyjęte. 

  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacje złożyli:  

1) Radny Bogusław Sutyła , zał. Nr  6 

Burmistrz wyjaśnił Radnemu, że jest robiony remont doraźny z remontem cząstkowym dróg, prace 

zostaną zakończone przed Wszystkimi Zmarłymi.   

2) Radny Mateusz Bobek zapytał o następujące sprawy, zał. nr 7 

- Gryfa Pomorskiego „Las” , przy Nadleśnictwie, na odcinku tym  wymagane jest ułożenie płyt jumbo, 

co pozwoli m.in. na ruch rowerowy w tym miejscu. 

- kładka na koronie wydm, czy w związku z tą inwestycją zostali zatrudnieni w ZOŚ dodatkowi 

pracownicy, i czy zostali oni oddelegowani do tego zadania na stałe. 

- Radny zapytał o pismo Handwitu, które wpłynęło do Urzędu, czy w ślad za tym pismem zostanie 

przygotowany projekt uchwały, biorąc pod uwagę termin 60. dni na zajęcie stanowiska w sprawie, czy 

zostawiamy tę sprawę na kolejną kadencję. Radny przypomniał, że udało nam się  wypracować 

kompromis w sprawie zieleni i jej procentowego udziału w inwestycji, pamiętajmy o tym. 

 Burmistrz przyznał, że nie zna tej korespondencji, która wpłynęła do Urzędu pod jego 

nieobecność, dlatego nie skierował pisma do Rady Miejskiej. Zapozna się z tym pismem, a jeżeli jest to 

60 dni, to mamy czas do grudnia  i tym zagadnieniem zajmie się  kolejna Rada. 

Radna Iwona Czyż wyraziła obawy, czy zapisy są zgodne ze studium, i czy nie wynikają z tego jakieś 

konsekwencje.   
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3) Radna Iwona Czyż  odczytała swoje interpelacje, które stanowią zał. Nr 8 do protokołu.  

 

Radna odczytała również  odpowiedź, którą uzyskała na wcześniejszą interpelacje  w sprawie podwyżki 

dla pracowników ZOŚ, zdaniem radnej odpowiedź ta nie jest satysfakcjonująca, Kierownik nie 

wywiązał się z ustaleń dotyczących 10 % podwyżki dla pracowników ZOŚ. 

4) Radna Dorota Klucha zapytała, jak często są robione przeglądy oświetlenia w mieści. Biorąc 

pod uwagę ciemne  strefy miasta nie odbywają się one na bieżąco. Sugestia radnej, aby takich 

przeglądów dokonywać wieczorami, będzie to bardziej miarodajne. 

5) Radny Zbigniew Mittelstädt  nawiązał do ułożenia kostki na odcinku od wejścia H do J, która 

jest ułożona  bardzo nierówno, nie trzeba być specjalistą, aby to zobaczyć, zał. nr 9 

6) Radny Janusz Piłat nawiązując do odcinka ulic Nowomyśliwska - Gryfa Pomorskiego - 

Rybacka przypomniał, że zrobiło się tam niebezpieczne zapadlisko, które trzeba naprawić. 

Radny Sutyła poinformował, że już interpelował w tej sprawie, ale do tej pory nie zostało to zrobione. 

Poza tym radny przypomniał, że składał interpelację odnośnie naprawienia podjazdu przy MDK w Parku 

Chopina, ale również do tej pory nie zostało to zrobione.  

   

Radny Zbigniew Mittelstädt nawiązał do remontu drogi prowadzącej do Lubiewa, rozmawiał 

niejednokrotnie w tej sprawie, a nawet oferował swój wkład finansowy, jednak nie było żadnego 

odzewu, choć sprawa wcale nie jest specjalnie skomplikowana. 

 

4) Radny Jan Magda złożył interpelację, która stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 

 

Nawiązując do interpelacji Radnego Jana Magdy, Burmistrz  może na gorąco odpowiedzieć, iż nie 

podejmował żadnych działań związanych z geotermami ponieważ nie miał takiego upoważnienia od 

Rady, a to jak wiemy, wiąże się z określonymi środkami finansowymi, których nie mamy 

zabezpieczonych na taki cel. Zdaniem Burmistrza tego rodzaju  rozliczanie jest trochę nieeleganckie, 

szczególnie, że takich spraw niezałatwionych mamy trochę  więcej, a stało się tak z wiadomych 

powodów.  

 Zdaniem pana Jana Magdy skoro są nabory, które będą trwały do 2020 r.  to istnieje  potencjalna 

możliwość,  i trzeba po prostu to sprawdzić.  

Burmistrz wyjaśnił, że każde działanie poparte musi być środkami finansowymi, gdyż z określonymi 

działaniami wiążą się określone koszty, Burmistrz omawiając szczegółowo ten temat powiedział, że 

wymaga on wielu konsultacji i wielu  środków,  których nie mamy zabezpieczonych w budżecie.   

 W studium mamy to zapisane, zauważył radny Jan Magda, ale widzi, że w takiej sytuacji nie 

ma co oczekiwać na odpowiedź . 

Burmistrz nie powiedział, że jest to niemożliwe, zauważył jedynie trudność związane z tym  

zagadnieniem.   

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2018. 

 

Zagadnienie referowała pani Skarbnik Agnieszka Sadka . 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

Przewodniczący otworzył dyskusje, w związku z brakiem głosów w dyskusji,  przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. 

 

Uchwała Nr L/529/18 stanowi zał. Nr 11 i 12  do protokołu  

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/420/17 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach          

z dnia    14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Międzyzdroje na 2018 rok. 

 

Zagadnienie referowała pani Skarbnik Agnieszka Sadka . 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  
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2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusje, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, wstrzymała się  1 osoba  

 

Uchwała Nr L/530/18 stanowi zał. Nr  13 i 14 do protokołu  

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z dnia             

4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2018-2035. 

 

Zagadnienie referowała pani Skarbnik Agnieszka Sadka . 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

Przewodniczący otworzył dyskusje, w związku z brakiem głosów w dyskusja przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych.   

 

Uchwała Nr L/531/18 stanowi zał. Nr  15 i 16 do protokołu  

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/57/15 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z dnia          

26 marca 2015 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Międzyzdroje. 

 

Zagadnienie referowała pani Skarbnik Agnieszka Sadka . 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowisk komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

Przewodniczący otworzył dyskusje, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych.   

 

Uchwała Nr L/532/18 stanowi zał. Nr 17 i 18 do protokołu  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/567/10 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia    29 czerwca 2010 r. w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Międzyzdroje za pierwsze półrocze, zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego jednostek za pierwsze półrocze.  

 

Zagadnienie referowała pani Skarbnik Agnieszka Sadka . 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowisk komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

Przewodniczący otworzył dyskusje, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych.   

 

Uchwała Nr L/533/18 stanowi zał. Nr  19 i 20 do protokołu  

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem nieruchomości do spółki                        

z ograniczoną odpowiedzialnością „ Międzyzdrojskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego”  

 

Zagadnienie omówił Burmistrz, przypominając, że była to propozycja Rady Miejskiej, a chodzi o  

wniesienie aportem do spółki gminnej MTBS nieruchomości, celem zrealizowania na w/w terenie 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowisk komisji  
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1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

 

Burmistrza zapytany przez Radnego Bogusława Sutyłę o plany w tym zakresie, zwrócił się zapytaniem 

do pani Prezes MTBS Doroty Siarskiej Zacharewicz o wyjaśnienie zagadnienie.  

Będą  tam 24 mieszkania wraz z miejscami postojowymi w parterze,  wyjaśniła  pani Prezes. Jest to 

teren wyjątkowo trudny, gdyż posadowiony jest na skarpie.  

Pani Prezes ustosunkowała się również do pytań postawionych przez radnych: Iwonę Czyż, Jana 

Węglorza oraz Zbigniewa Mitelstädta informując, że koszt jest podobny do poprzednich, czyli 6,5 mln 

zł . Budynek posiada komórki, gdyż jest to wymóg formalny, a lokalizacja jest taka jaka jest, 

powiedziała pani Prezes, w odpowiedzi na wątpliwości Radnego Mitelstädta, który oceniając teren 

powiedział, że jest tam dość ciasno. Wcześniejsze lokalizacje również nie były  lepsze, powiedziała pani 

Siarska - Zacharewicz, poszczególne lokalizacje wszystkie były  w pewien sposób problematyczne,  nie 

było lepszych  lokalizacji.  

Jeśli chodzi o powierzchnię biologicznie czynną, Pani Prezes, zapytana przez Radnego Mitelstädata 

odpowiedziała, że plan zagospodarowania przestrzennego to wszystko reguluje, i do tego wszystkiego 

się stosujemy.  

Na pytanie Radnej Iwony Czyż o procent zabudowy, Pani Prezes nie udzieliła odpowiedzi ponieważ nie 

pamięta, istnieje tam zabudowa zwarta.  

 

W związku z wyczerpaniem pytań, Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając  pod głosowanie 

projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 11 radnych, przeciwko 1 osoba, wstrzymały się 2 

osoby  

 

Uchwała Nr L/534/18 stanowi zał. Nr  21 i 22 do protokołu  

 

11. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków. 

 

Burmistrz nawiązując do przedłożonego projektu uchwały  zwrócił uwagi na autopoprawki, o których 

wniesienie zwraca się  do Rady Miejskiej, projekt uchwały stanowiący zał. Nr 23 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowisk komisji  

 

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem autopoprawek opowiedziało się 14 radnych  

Całość uchwały wraz z autopoprawkami opowiedziało się 14 radnych.  

 

Uchwała Nr L/535/18 stanowi zał. Nr 24 i 25 do protokołu  

 

12. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Burmistrz zabierając głos w dyskusji wyjaśnił, że przedstawia pakiet 3 uchwał, które mają 

uporządkować i zmodyfikować gospodarkę odpadami, będą 4 kolory pojemników do selektywnej 

zbiórki nieczystości.  

Burmistrz zwrócił się do Rady o przyjęcie tych uchwał an block . 

Radny Mateusz Bobek zauważył, że jeżeli będzie dodatkowa frakcja,  to będą również dodatkowe koszty 

. 
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Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji  

 

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych  

 

Uchwała Nr L/536/18 stanowi zał. Nr 26 i 27 do protokołu  

 

13. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Międzyzdroje. 

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji  

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

wnioskując o dokonanie zmiany w zapisie paragrafu 15 projektu uchwały mówiącego o wejściu w 

życie uchwały, w taki sposób, aby zapisy były zgodne z  pozostałymi dwoma zapisami w tym paragrafie  

za przyjęciem wraz z autopoprawką opowiedziało się 14 radnych.  

 

Uchwała Nr L/537/18 stanowi zał. Nr  28 i 29  do protokołu  

 

14. Projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, obowiązujących na 

terenie Gminy Międzyzdroje.   

 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowisk komisji  

 

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem  opowiedziało się 14 radnych  

 

Uchwała Nr L/538/18 stanowi zał. Nr  30 i 31 do protokołu 

 

15. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów” (Tamara 

Starachowska) 

 

Przewodniczący poinformował o wniosku, który wpłynął w temacie nadania tytułu „Zasłużony dla 

Międzyzdrojów”, zał. nr 32 do protokołu. 

 

Uchwała Nr L/539/18 stanowi zał. Nr 33 i 34 do protokołu 

 

 

16. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania skargi 

pana I. P.   na działalności Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

 

Przewodniczący po wyjaśnieniu zagadnienia dotyczącego skargi, która wpłynęła do Urzędu Miejskiego 

za pośrednictwem Wojewody Zachodniopomorskiego  poprosił o stanowiska komisji: 
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1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem  opowiedziało się 13 radnych, wstrzymała się 1 osoba   

 

Uchwała Nr L/540/18 stanowi zał. Nr 35 i 36 do protokołu 

  

17. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana I. P. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

 

Przewodniczący po wyjaśnieniu zagadnienia wnioskował, zgodnie z sugestiami komisji o wpisanie 

terminu realizacji do 15 grudnia.  

 

Stanowiska  komisji: 

 

1) Komisja RGiB opowiedziała się pozytywnie  

2) Komisja SKiS opowiedziała się pozytywnie  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do głosowania, 

za przyjęciem  opowiedziało się 14 radnych.    

 

Uchwała Nr L/541/18 stanowi zał. Nr  37 i 38 do protokołu 

 

 

18. Przyjęcie protokołu z kontroli realizacji wniosków składanych przez Radę Miejską w roku 

2017.  

 

Po odczytaniu protokołu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Przewodniczący Rady  poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. Protokół stanowi zał. Nr 39 do protokołu    

 

19. Przyjęcie protokołu z kontroli wydawanych decyzji dotyczących warunków zabudowy za 

2017 rok. 

 

Po odczytaniu protokołu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli, za przyjęciem 

opowiedziało się 14 radnych. Protokół stanowi zał. Nr 40 do protokołu    

 

Przewodniczący zaproponował 15 min. przerwę w obradach, po przerwie wznowił posiedzenie  

 

20. Sprawozdanie Burmistrza Międzyzdrojów z   prac między sesjami, zał. Nr 41 

 

Burmistrz omówił pracę pomiędzy sesjami. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w tematyce, którą poruszał Burmistrz.  

 

Burmistrz, zapytany przez Radnych,  uszczegółowił   punkt 4 dot.  wyjazdu do starosty w sprawie 

dzierżawy plaży oraz kwestię  wniosku o dotację. Wyjaśnił, że odesłaliśmy projekt porozumienia na 

plażę, gdyż nie zgadzamy się z niektórymi zapisami tego porozumienia. Chodziło nam o umowę na 

kilka lat, co pozwoli na lepsze dofinansowanie  planowaniach inwestycji, tymczasem mamy umowę na 

1 rok. Poza tym  mamy doprowadzić do użyteczności wszystkie zejścia na plaże, wszystkie mają być 

obiektami budowalnymi, zatem wszystkie  sprawy zostały scedowane na nas. Trzeba założyć księgi 

obiektów i prowadzić je na bieżąco.    



8 
 

Burmistrz omówił również punkt 7 dotyczący spotkania w sprawie uruchomienia samochodów 

elektrycznych i spalinowych. Rozmawiano o ew. trasie, którą mają obsługiwać 2 linie: zielona                       

i niebieska. Został opracowany zarys takich linii. Było to robocze spotkanie, celem złożenia wniosku. 

 Burmistrz omówił również punkt 2, dotyczący dofinansowania  ul. Okrągłej w Wapnicy. 

Otrzymaliśmy powiadomienie, że jesteśmy na liście .   

 Burmistrz nawiązał  również do wyjazdu do Katowic. Tym razem  zajęliśmy 18 miejsce w kraju 

jeśli chodzi o inwestycje, gdyż zmieniły się kryteria  w tym zakresie .  

 

Jeśli chodzi o inwestycje, referat nie przygotował bieżących danych, ale wszystko dzieje się 

planowo, a inwestycje zostaną zakończone w terminie.  

 

Pani Skarbnik omówiła informacje o wykonaniu budżetu gminy na dzień 31 sierpnia 2018 r., zał. 

Nr 42 do protokołu   

 

21. Informacja Przewodniczącego Rady w zakresie spraw wniesionych do Rady oraz                    

o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący poinformował o bieżących sprawach: 

1) Wniosek skierowany przez Burmistrza do Rady Miejskiej  w sprawie dzierżaw, pozostanie bez 

rozpoznania, gdyż tym zagadnieniem powinna zająć się  kolejna Rada. Pismo o takiej treści 

wyślemy zainteresowanym, poinformował Burmistrz      

 

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Odpowiedzi zostaną przesłane na piśmie. 

 

23. Wnioski komisji i radnych. 

 

Radna Dorota Klucha nawiązała do wniosku KRGiB  dot. możliwości podziału nieruchomości na  

Książąt Pomorskich, podobno wpłynęła odpowiedź w tej sprawie,  Radna chciałaby zapoznać się z tą 

odpowiedzią, z którą  Przewodniczący nie zapoznał radnych. 

Radna po raz kolejny zwraca uwagę na obiekt  stojący na rogu  Zwycięstwa-Norwida, czy były podjęte 

jakieś działania związane z poprawieniem wizerunku tego miejsca . Burmistrz przyznał, że nie sprawdził 

tego, choć faktycznie radna po raz kolejny o tym mówi. 

 Radna Anna Oleksy, korzystając z okazji, że jest to prawdopodobnie ostatnia robocza sesja w 

tej kadencji,  podziękowała Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej za zainteresowanie wykazane w tej 

kadencji sprawami Gminy, zwracając się jednocześnie z prośbą, aby sprawy te były w dalszym ciągu 

przedmiotem zainteresowania radnych. 

 

 Radny Jan Węglorz zwrócił się z prośbą do Burmistrza  o podniesienie kilku  płyt na ul.                 

C. Skłodowskiej, które zapadły się w tym miejscu.  Nie jest to wielka sprawa, wystarczy je podsypać 

piaskiem, zaproponował radny.  

   

 Podobne podziękowania przekazał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Magda, podziękował 

Burmistrzowi  oraz radzie Miejskiej za współpracę, za merytoryczne debaty, nawet za te, które 

podnosiły nasze emocje, gdyż były one zawsze prowadzone z myślą o naszych mieszkańcach. 

 

  Burmistrz w kilku słowach podsumował swoją 12. letnią pracę. Dziękując wszystkim  za 

współpracę, podkreślił, że każda kadencja była inna. I kadencja,  to budżet 40 mln zł , II kadencja to 

kwota 80 mln zł. III kadencja była trudniejsza, tutaj wkradało się  trochę więcej emocji, różne nastroje 

nam towarzyszyły. Pewno historia oceni  nasze działania,  powiedział Burmistrz, w których często się 

zgadzaliśmy, ale często mieliśmy rozbieżne poglądy, za to wszystko Burmistrz podziękował.   

 

 Przewodniczący poinformował o pracach, które nam zostały, kadencja kończy się 16 listopada, 

i do tej pory Rada pracuje. Czeka nas jeszcze sesja 11 listopada, będzie to sesja o wymiarze uroczystym.  
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Przypomniał również o przynoszeniu zdjęć do tablo, chciałby się jeszcze tym zająć .   

 

24. Wnioski i skargi mieszkańców. 

 

Nie zgłoszono.  

 

25. Zakończenie obrad. 

 

W związku z zakończeniem realizacji porządku, Przewodniczący zamknął L Sesję  Rady Miejskiej          

w Międzyzdrojach .  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała 

Mirosława Nurkowska  

 

 

 


